
Protokół Nr   XXIII  /09 
 

z  XXIII sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 30 lipca 2009 r. w godzinach od 12.00 do 14.50 
w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 
 
Adn. 1 
 
 XXIII sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – 
P.Elżbieta  Kapczyńska. 
Na wstępie powitała radnych Rady Gminy, Wójta Gminy – P. Andrzeja Banaszyńskiego, 
sołtysów wsi i wszystkich gości uczestników dzisiejszej sesji. 
(Listy obecności zaproszonych gości i sołtysów wsi stanowią Załączniki Nr 1 i 2 do 
protokołu). 
 
Adn. 2 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że na 15 radnych Rady Gminy, na 
dzisiejszej sesji obecnych jest 10, co stanowi quorum, wobec czego Rada jest prawomocna do 
prowadzenia obrad i podejmowania uchwał 
Radni nieobecni usprawiedliwieni to: 
- Adam Hoffmann, 
- Ireneusz Migas, 
- Stanisław Rojewski, 
- Daniela Toboła, 
- Marian Witucki. 
(Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 
 
Adn. 3 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek obrad, jaki radni i goście otrzymali z 
zaproszeniem na sesję. 
Do przedstawionego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 
(Porządek obrad XXIII sesji Rady Gminy stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu). 
 
Adn. 4 – Interpelacje i zapytania radnych 
 
- radny Wojtyszyn – „ostatnio z prasy dowiedziałem się, że wiele samorządów, również 
gminy wspomaga swój budżet fotoradarami. Zarabiają na tym do 1,5 mln rocznie. Koszty 
zakupu fotoradaru wynoszą około 150 tys.zł. Wójtowie wypowiadali się, że ten koszt zwraca 
się w ciągu 2-3 miesięcy. W związku z tym mam pytanie czy Wójt też o czymś takim myślał. 
Warunkiem jest aby była straż municypalna”. 
 
- radna Kapczyńska – „na ul. Dworcowej jest pomieszczenie tzw. lodownia. Kiedyś 
użytkował je Ś.P P. Łochyński. Obecnie jest porzucona i nie zabezpieczona”; 
 
Adn. 5 – Zapytania sołtysów 
 
- P.Chojnacki – sołtys wsi Jaworówko – kiedy będzie jesienny przegląd lamp przez 
Energetykę o prosił o wymianę 2 żarówek koło jego posesji; 
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- P.Brząkała – sołtys wsi Gorzewo – zapytała  czy jest możliwość aby powiadomić 
właściciela nabytej działki koło P.Kaniewskiej w Gorzewie aby ją uporządkował ? Jest tam 
suche drzewo, trawa; 
- P.Ignaczak – sołtys wsi Budziejewko – prosił o zadziałanie z Urzędu w sprawie 
uporządkowania zarośniętej działki naprzeciw Kościoła w Budziejewku; Właściciel działki 
jest w Poznaniu.Widok dla przyjeżdżających wycieczek jest nieciekawy; 
- P.Tańska – sołtys wsi Zbietka – sprawa zaniedbanego terenu wokół pałacu w Zbietce. . 
Właściciel jego mieszka w Bydgoszczy. Na interwencje mieszkańców przyjechali, ścieli i 
zrobili hałdy śmieci.To wszystko leży w centrum wsi i nieciekawie wygląda. 
Odpowiedzi na pytania sołtysów udzielił Wójt Gminy: 
- sołtysowi z Jaworówka – „przy jesiennych przeglądach lamp będzie uwzględnione”; 
- P.Brzakale w sprawie chwastów – „usunięcie powinno należeć do właściciela posesji. 
Często w lipcu tym krnąbrnym Urząd przypomina. Kar specjalnych nie mamy bo nie mamy 
policji municypalnej Napiszemy pisma, ale co z tego wyniknie nie jestem w stanie 
odpowiedzieć. Podobnie P.Ignaczakowi, jak również jeśli chodzi o teren parku w Zbietce”; 
 
Adn. 7 
 
 Przewodniczący Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego przedstawił 
informację o przystąpieniu do kolejnego etapu komunalizacji. 
(Informacja Komisji stanowi załącznik Nr 5 do protokołu) 
 
Adn. 8 
 
 Wójt Gminy przedstawił informację o swojej pracy w okresie międzysesyjnym. 
Jednocześnie poinformował, że zostały rozstrzygnięte przetargi na rozbudowę sal 
dydaktycznych  Gimnazjum jak również na nawierzchnie asfaltowe. 
(Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 
 
Adn. 9 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła informację ze swojej pracy w okresie 
międzysesyjnym. 
-  14.06.2009 r. – uczestniczyła w obchodach 150-rocznicy pobudowania kościoła  
w Budziejewku, 
- 19.06.br – udział w uroczystości zakończenia roku szkolnego w Szkole Podstawowej  
i Gimnazjum w Mieścisku; 
- 21.06.br – udział w Powiatowej Wystawie koni hodowlanych w Podlesiu Kościelnym; 
- 22 – 26.06.br – udział wraz z delegacją radnych gminy w gminie de Bilt; 
- 28.06.br – udział w gminnych zawodach sportowo-pożarniczych na stadionie w Mieścisku; 
- 30.06.br – udział w spotkaniu z jubilatami obchodzącymi 50-lecie pożycia małżeńskiego; 
- 22.07.br – wspólne posiedzenie Komisji Rady; 
- 23.07.br – udział w otwarciu świetlicy wiejskiej w Podlesiu Kościelnym; 
- 24.07.09 – udział w konferencji z okazji 10-lecia współpracy między powiatem 
wągrowieckim a powiatem Luneburg; 
Ponadto w każdy wtorek pełniła dyżury w Urzędzie Gminy. 
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Adn. 10 
 
 Przewodniczący  stałych Komisji Rady Gminy złożyli informację ze swojej pracy w 
okresie międzysesyjnym: 
- radny Kuryłowicz – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego  
i Budżetu 
Komisja odbyła 2 posiedzenia: 

1) 22.07.br – wspólne posiedzenie Komisji na temat zaopiniowania materiałów na sesję 
Rady Gminy; 

2) 23.07.br – spotkanie z przedstawicielami Kół Łowieckich. Na 7 zaproszonych 
przedstawicieli Kół przybyły tylko 3: WATAHA, ODYNIEC i JELEŃ. 

Komisja na tym posiedzeniu wypracowała wnioski, które zostały skierowane do Wójta 
Gminy; 
1) wydłużenie okresu odstrzałów dzików; 
2) współpraca kół z rolnikami; 
3) rozważenie możliwości ubezpieczenia kół łowieckich od szkód; 

- radny Górski – Z-ca Przewodniczącego Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony 
Środowiska i Komunikacji  
Komisja odbyła 2 posiedzenia: 

1) 16.07.br. – Stan wyposażenia jednostek OSP - objazd jednostek OSP w terenie  
i spotkanie z naczelnikami jednostek.  W ocenie Komisji zarządzający jednostkami są 
zadowoleni z wykonywania planu jaki został wyznaczony dot. zaopatrzenia jednostek w 
sprzęt; 
2) 22.07.br. – wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy. 

- radna Martyńska – członek Komisji Rewizyjnej. 
Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

1) 30.06.br. – tematem była kontrola realizacji zadań własnych przez Ośrodek Pomocy 
Społecznej oraz realizacja projektu „Chcę i mogę pracować”. 

Radna Martyńska odczytała na sesji protokół Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej 
kontroli. 
2) 22.07.br. – wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy. 
- radna Starosta – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych  
i Samorządu 
Komisja od ostatniej sesji odbyła 1 wspólne posiedzenie Komisji. 
 
Adn.11- Podjęcie uchwał 
 
- w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na realizację przedsięwzięcia pod nazwą 
„Rozbudowa oczyszczalni ścieków w miejscowości Mieścisko”. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Rady, niezależnie od tego zapytała radnych czy mieliby pytania do 
tego projektu ? Nikt z radnych nie zgłosił pytań. 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który 
następnie poddała pod głosowanie. 
Na 10 radnych 9 głosowało „za” i 1 radny „wstrzymał się od głosu”. 
Uchwała została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
- w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/155/09 Rady Gminy Mieścisko z dnia 25 marca 
2009 r. w sprawie przyznania dotacji na renowację kościoła p.w.Św.Wojciecha w 
Budziejewku. 

 



 4

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był przedstawiany na 
wspólnym posiedzeniu Komisji. W związku z brakiem pytań odczytała projekt uchwały, 
który następnie poddała pod głosowanie. 
Na 10 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
Nr 8 do protokołu. 
 
- w sprawie zmiany uchwały Nr IX/70/07 Rady Gminy Mieścisko z dnia 30 października 
2007 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty targowej. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Rady. Przedmiotem uchwały jest zmiana inkasenta opłaty targowej. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który 
następnie poddała pod głosowanie. 
Na 10 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
Nr 9 do protokołu. 
 
- w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania dodatków do wynagrodzenia 
zasadniczego, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw, przyznawania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 
Mieścisko. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku ze zmianą art.30 ust.6 Karty Nauczyciela zachodzi potrzeba wywołania 
uchwały. Zmiany dotyczą: 
1) został podniesiony dodatek motywacyjny dla nauczycieli i dyrektorów z 3% do 5%; 
2) rozszerzono widełki dodatku funkcyjnego o 20%; 
3) zwiększono dodatek za sprawowanie opiekuna stażu z 1,8% do 2%; 
4) zwiększono dodatek za wychowawstwo z 3,6% do 4,5% 
5) zwiększono fundusz nagród do 1,5%, z czego 60% do dyspozycji dyrektora, 40% do 
dyspozycji organu prowadzącego; 
6) § 24 po zmianie otrzymał brzmienie: nagrody dla nauczycieli i dyrektorów szkół są 
przyznawane min. z okazji Dnia Edukacji Narodowej; 
Projekt uchwały został skonsultowany ze związkami zawodowymi i zostało podpisane 
stosowne porozumienie. 
Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono zapytań. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do Rady aby z uwagi na obszerny zakres uchwały nie 
odczytywać całego Regulaminu tylko podjąć bez odczytywania. Radni wyrazili zgodę 
jednogłośnie. W związku z powyższym Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały 
pod głosowanie. 
Na 10 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
Nr 10 do protokołu. 
 
- w sprawie  zatwierdzenia „Regulaminu określającego zasady udzielania pomocy 
finansowej w usuwaniu wyrobów zawierających azbest” 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na wspólnym 
posiedzeniu Komisji, niezależnie od tego zwróciła się do radnych o pytania: 
- radny Rodzewicz – zapytał czy został uwzględniony jego wniosek, że ma to być 
jednorazowa pomoc w kwocie 3 tys.zł ? 
- odpowiedzi udzielił P.Rafał Kapczyński – inspektor ds. ochrony środowiska i rolnictwa 
– informując, że będzie to kwalifikowane jako pojedyncze przedsięwzięcie czyli 
uwzględnia się możliwość składania nawet 3 razy wniosku, ale nie na to samo 
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przedsięwzięcie. Np. jeśli wystąpi osoba z wnioskiem o rozbiórkę dachu na budynku 
mieszkalnym to będzie to traktowane jako jedno przedsięwzięcie, następny rok wystąpi o 
dofinansowanie rozbiórki dachu na budynku gospodarczym to będzie traktowane jako 
drugie przedsięwzięcie. 
- radny Rodzewicz – czyli opłaca się dzielić zadania, niż robić wszystko jednocześnie ? 
- odp.P.Kapczyński -  z punktu matematycznego tak. Działania mają iść w tym kierunku 
żeby jak najprędzej pozbyć się azbestu; 
W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, 
który następnie poddała pod głosowanie. 
Na 10 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
Nr 11 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady zarządziła 20-minutową przerwę. 
Po przerwie obrady zostały wznowione i kontynuowano podejmowanie uchwał.  
 
- uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2009. 
Do projektu uchwały przedstawionego na wspólnym posiedzeniu Komisji Wójt wnosi 
dodatkowo autopoprawki, które przedstawiła P.Paulina Koprowska – Inspektor ds. 
księgowości budżetowej w Urzędzie Gminy. 
Do przedstawionego na wspólnym posiedzeniu Komisji projektu uchwały w sprawie 
zmian wprowadza się dodatkowo autopoprawki w wyniku których dokonuje się 
zwiększenia dochodów jak również zwiększenia wydatków o kwotę  19.061 zł. Ponadto 
dodatkowo zostają zwiększone dochody i wydatki: 
- o kwotę 30.000 zł z tytułu zwiększenia części oświatowej subwencji ogólnej z 
przeznaczeniem na: 
-  zakup pomocy naukowych, dydaktycznych i książek na wyposażenie sal dydaktycznych 
w Szkole Podstawowej w Mieścisku o kwotę 25.000 zł; 
- zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 5.000 zł z przeznaczeniem na wyposażenie sal 
dydaktycznych w Szkole Podstawowej w Mieścisku; 
Do projektu uchwały zgłoszono zapytania: 
- radny Rodzewicz : 
1) prosił o informację ile w tym roku wynosi przychód ze sprzedaży papierów 
wartościowych i pożyczek; 
2) zapytał jakie są obciążenia spłaty  w tym roku łącznie papierów wartościowych, 
pożyczek i obsługi długu publicznego czyli prowizje + procenty ? 
W związku z brakiem innych pytań Przewodnicząca Rady odczytał projekt uchwały, który 
następnie poddała pod głosowanie. 
Na 10 radnych uchwała  w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
Nr 12 do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanych  
w Popowie Kościelnym. 
Projekt uchwały był przedstawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poprosiła V-ce Przewodniczącego 
Rady o odczytanie projektu uchwały, poczym poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 10 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
Nr 13 do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Agencji Nieruchomości 
Rolnych w Poznaniu nieruchomości w Popowie Kościelnym, działki nr: 163/3, 165/16, 
164, stanowiących drogi wewnętrzne. 
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Przewodnicząca Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 
posiedzeniu Komisji. W związku z brakiem pytań na sesji poprosiła V-ce 
Przewodniczącego Rady o odczytanie projektu uchwały, poczym poddała projekt uchwały 
pod głosowanie. 
Na 10 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
Nr 14 do protokołu. 
 
Adn. 12 – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
 
- radnemu Wojtyszynowi – „ta cena jest większa niż 100 tys.zł bo to musi być z całym 
oprogramowaniem do odczytywania itd. Takie urządzenie było zakupione przez gminę 
Ujście i przez gminę Szamocin. Po kontroli Regionalnej Izby pozbyli się tego. Takie jest 
podejście RIO.W pewnym okresie policja municypalna nie mogła używać radaru, teraz po 
zmianach może. Nie wiem czy wydać 300 tys.zł (bo tyle w ofercie to całe 
oprzyrządowanie wynosiło)po to żeby na własnym społeczeństwie odebrać. Potem jeszcze 
trzeba zatrudnić 1 osobę żeby to odczytywała. My mamy obiecaną „skrzynkę” na rynku. 
Na dzisiaj nie ma pieniędzy żeby to kupić. Wolę te pieniądze obrócić od razu w to co jest 
niż czekać rok aż się zamortyzuje”; 
- radnej Kapczyńskiej – „na razie po rozmowach w PKP udało się ustalić nazwisko osoby 
i telefon, która zajmuje się tymi budynkami. Wyślemy pismo i zatelefonuję żeby to 
zabezpieczyć”; 
Z kolei Wójt Gminy odpowiedział radnym zadane na wspólnym posiedzeniu Komisji 
Rady: 
1) założenie skrzynek do odbioru poczty – zostało to odłożone.Za najpilniejsze uznano 
remont instalacji elektrycznej; 
2) podbudowa kratki na ul.Zacisze, 
3) radnemu Wituckiemu – świadectwa pracy dla pracowników BRK były przygotowane 
na dzień 31 czerwca 2009 r. 
4) 2 dęby w Jaworówko  - „traktuję to jako wniosek. Władnym do ustanowienia 
pomników przyrody jest Rada Gminy”; 
5) uporządkowanie na ul.Zacisze nastąpi po zakończeniu prac; 
6) „Zielona Wielkopolska” – musi być dokumentacja. Ta ścieżka musi się łączyć z siecią 
ścieżek rowerowych; 
7) prawoskręt – „drzewa zastaną wycięte, zostanie ustawione lustro”; 
8) w sprawie kursu autobusu – „jestem umówiony z Dyrektorem PKS”; 
9) radnej Staroście – „wymiana żarówek przy przeglądzie lamp. Jeśli nas będzie stać to te 
do stacji wymienimy na takie jak na Rynku, bo tamtych instalacji już nie ma sensu 
naprawiać”; 
- radnemu Wituckiemu -  ile kosztowała gminę likwidacja BRK ? 
(Odpowiedź stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 
- radnemu Wituckiemu – w sprawie kryteriów przy składaniu wniosków przez Rady 
Sołeckie do budżetu. 
 (Odpowiedź wraz z informacją o funduszu sołeckim stanowi załącznik Nr 16 do 
protokołu). 
- radnemu Rodzewiczowi – o ilość pracowników zatrudnionych w spółce „Wokaneks” 
(Odpowiedź stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 
- radnemu Rodzewiczowi – o wysokość przychodu ze sprzedaży papierów wartościowych 
oraz obsługa długu publicznego w 2009 r. 
(Odpowiedź stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 
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Z kolei Wójt Gminy przedstawił przewidywane wskaźniki zadłużenia Gminy Mieścisko w 
latach 2009-2022 wraz ze wskaźnikami łącznej kwoty długu. 
(Szczegółowa analiza prognozy kwoty długu publicznego Gminy Mieścisko na lata 2009-
2022 stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 
Z kolei Wójt powiadomił, że w dniu 29 lipca 2009 r. został rozstrzygnięty przetarg na 
budowę hali sportowej z salami dydaktycznymi dla Gimnazjum. Przetarg wygrała firma 
POSBAU – Poznań. Kwota zamówienia z przetargu:  1.219.388,23 zł brutto. Jednocześnie 
przedstawił zakres zamówienia.(Informacja stanowi załącznik Nr 20 do protokołu). 
Ponadto poinformował, że w dniu 20 lipca 2009 r. został rozstrzygnięty przetarg w 
wyniku którego wyłoniono wykonawcę na wykonanie nawierzchni asfaltowych. Została 
nim firma POL-DRÓG z Chodzieży. Jednocześnie Wójt podał  zakres planowanych do 
wykonania robót. (Informacja stanowi załącznik Nr 21 do protokołu). 
Z kolei Wójt przedstawił krótką informację z wykonania budżetu Gminy na dzień  
30 czerwca 2009 r.: 
- wydatki wykonano w 38,04%, w tym: 
- wydatki inwestycyjne 15,31% 
- wydatki bieżące  52,22% 
- dochody wykonano w 55,98%. 
(Informacja  o wykonaniu budżetu Gminy wraz z kwotą zaległości podatkowych oraz 
najważniejszymi dokonaniami  stanowi załącznik Nr 22 do protokołu). 
- radny Rodzewicz: 
1) „jeśli chodzi o spotkanie z mieszkańcami – to P.Bździak nie powiedział jaki będzie 
koszt remontu instalacji”; 
2) jeśli chodzi o te działki po lewej stronie na Oś.Młodych to tam miały być 2 wyjazdy: 
koło CPN i koło cmentarza. Jednak mieszkańcy porobili sobie bramy wjazdowe na szosę 
Wągrowiec; 
- odp.Wójt – „nie ma nikt. Brama może być, ale wyjazdu nie ma”; 
- radny Rodzewicz: 
1) opłatę targowa inkasuje WOKANEKS, a dbanie o czystość po handlujących odbywa 
się w ramach pracownika Domu Kultury. Czy możnaby wspomóc tego pracownika w 
ramach pieniędzy z opłaty targowej. Bo ktoś na czysto kasuje ?” 
- radny Wojtyszyn – „odnośnie fotoradaru jestem daleki żeby karać mieszkańców ale 
czytając w prasie jeden z Wójtów wypowiadał się, że po zainstalowaniu fotoradaru zrobił 
3-miesięczną karencję dla mieszkańców. Mnie chodzi o bezpieczeństwo, bo przez samo 
Mieścisko pojazdy w większości nie ograniczają się do prędkości z kodeksu, a na pewno 
nie ci co wjeżdżają od Wągrowca nawet przy Szkole. Wydaje się, że poprawiłoby to 
bezpieczeństwo. Przejeżdżając kiedyś przez Łęgowo obserwowałem taki fotoradar. 
Myślę, że taki możnaby zainstalować w Mieścisku. Pojazdom, które zbliżają się z 
prędkością ponaddozwoloną zapala się im czerwone światło. Sygnalizacja włącza się 
kiedy ma jakiś czujnik. Wydaje się, że u nas takie coś byłoby potrzebne”; 
2) „przy przejeździe kolejowym na ul.Gnieźnieńskiej jadąc w kierunku Miłosławic po 
lewej stronie jest krawężnik. Jest tam prawie 1 m drogi między asfaltem a krawężnikiem, 
gdzie nie ma asfaltu (grunt przy torach po lewej stronie)”; 
- radny Rodzewicz – „taka sama sytuacja jest w Gołaszewie”; 
Na zgłoszone zapytania odpowiedzi udzielił Wójt Gminy: 
- „jaki jest koszt remontu instalacji nie wiem, ale mieszkańcy zdecydowali, że to jest 
priorytet”; 
- wyjazdy na Osiedle Młodych – „wyjazdy są na środku i przy cmentarzu. Koło CPN nie 
ma zgodnie z planem wyjazdu”; 
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- „uchwałą Rady została przekazana Bibliotece cała działka. Biblioteka ma o to dbać bo 
jest najbliżej. My sobie to rozliczymy”; 
- radnemu Wojtyszynowi – „będąc w Zarządzie Dróg Wojewódzkich rozmawiałem z 
Dyrektorem o światłach na radar. Na 10 samochodów, 2 przejeżdżają na czerwonym 
świetle i ja nigdy nie odważę się zamontować tego przy szkole”; 
- „dziury zostaną zgłoszone do Zarządów Dróg Wojewódzkiego i Powiatowego”; 
- radny Rodzewicz – „jeśli będzie jechał za szybko to musi się zatrzymać bo będzie miał 
czerwone światło, a w tym czasie jeśli pieszy nadusi przycisk przejście dla pieszych to w 
dalszym ciągu świeci się czerwone dla pieszych”; 
 
Adn.  Wolne głosy i wnioski 
 
- P.Józef Juszkiewicz – Przewodniczący Powiatowej Rady Samoobrona – swoje 
wystąpienie odniósł do organizowanego przez Związek Samoobrona na terenie powiatu 
wypoczynku letniego dzieci, w tym  2-tygodniowego wyjazdu do Jarosławca nad morze  
i jeszcze 3 wolnych miejsc. Wyjazd jutro z Wągrowca o godz.8.30. 
- P.Tańska – sołtys wsi Zbietka: 
1) podziękowała za remont kuchni, zamontowanie okapu, mebli i za montaż kosza do gry 
w piłkę. Jednocześnie prosiła o utwardzenie terenu żeby dzieci mogły kozłować w piłkę; 
2) prosiła o połatanie dziur na drogach; 
3) czy jest możliwość aby spryskać trakt od krzyża do lasu, bo odrosty wybijają się; 
4) założenie siatki na płot bo piłka wpada do stawu P.Staronia; 
- radny Kuryłowicz: 
1) do radnego powiatowego – remont drogi przez Kłodzin i pobocza gdzie jest bardzo 
duży uskok; 
2) „wczoraj wykaszarka wykaszała krzaki. Czy ona nie może jeździć co roku ?” 
Do zapytań odniósł się Wójt Gminy. 
- Przewodnicząca Rady – odczytała podziękowanie od Księdza Kanonika Andrzeja 
Trzemżalskiego skierowane dla Rady za uświetnienie obchodów jubileuszu 50-lecia 
kapłaństwa. 
- P_.Wojtyszyn – Prezes stowarzyszenia Pomocy Uczniom im.Jana Pawła II 
poinformował, że jutro kończą się półkolonie w Mieścisku, Popowie Kościelnym 
i Zbietce i w tym miejscu podziękował opiekunom świetlic, Dyrektorom Szkół. 
 W związku z wyczerpaniem punktów porządku sesji Przewodnicząca Rady 
podziękowała za dyskusje i zamknęła XXIII sesję Rady Gminy. 
 
 
       Protokółowała:     Przewodniczyła sesji: 
 
 Inspektor ds. obsługi organów   Przewodnicząca Rady 
 Gminy       Gminy 
 
       /Wiesława Kujawa/     /Elżbieta Kapczyńska/ 

 


